
 

 

 
Generalforsamling 2023 
Referat fra ordinær generalforsamling i Godthåb Trim. 
Tirsdag den 14. februar kl. 18:30 i klublokalet i Ridemandsmølle 

 
Deltagerantal: 21 

 
Dagsorden: 
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 
 Torben Færch. 
 
2. Valg af referent 
 Lena Højlund Larsen. 
 
3. Formandens beretning for 2022 
 Poul Erik Daasbjerg aflægger beretning, som er vedlagt. 

Beretningen godkendes. 
  
4. Regnskab for 2022 
 Kasserer Lone Daasbjerg fremlægger regnskab, som er vedlagt. 

Regnskabet godkendes. 
 

5. Indkomne forslag 
 Poul Erik Daasbjerg fremlægger et forslag om oprettelse af et aktivitetsudvalg. 
Oprettelsen af et aktivitetsudvalg organiseret under bestyrelsen med det formål at 
planlægge særlige aktiviteter, som eksempelvis byfesten. Det vil give bestyrelsen 
mulighed for fortsat at kunne have fokus på løb. Nu hvor Godthåb Trim igen har 
forpligtet sig til at afholde byfesten i 2023 vil arbejdet med planlægningen af byfesten 
trækkes ud i et aktivitetsudvalg. 
Aktivitetsudvalget ville også kunne koordinere aktiviteter i forbindelse med 
Lyngbjerggaardskolens kommende idrætshal. 

 
6. Valg ifølge vedtægter 

På valg til bestyrelsen er følgende: 
Lars Nygaard, modtager genvalg. 
Lena Højlund Larsen, modtager genvalg. 
Per Larsen, modtager genvalg. 
Tina Winther Rasmussen, 1. suppleant, modtager genvalg. 
Anette Krusborg, 2. suppleant, modtager ikke genvalg. 

På valg til revisor: 
Lasse Christiansen, modtager genvalg.  
Jesper Koldsø, suppleant, modtager genvalg.  



 

 

 
 
Følgende opstilles og vælges: 

Lars Nygaard 
Lena Højlund Larsen 
Per Larsen 
Tina Winther Rasmussen, 1. suppleant 
Tina Berg, 2. suppleant 
Lasse Christiansen, revisor 
Jesper Koldsø, revisorsuppleant 

 
7. Orientering om forhøjelse af kontingent.  

Poul Erik orienterede om, at kontingentet stiger fra 200 kr. til 250 kr. fra og med 
standerhejsningen den 11. april. Så det er fortsat muligt at få tilmeldt sig til den gamle pris 
inden den 11. april. Der var ingen indvendinger til den varslede forhøjelse.  
 

8. Evt. 
Der tilbydes frivillig intervaltræning i marts ved træningen om tirsdagen mhp. at få trænet op 
til Aalborg halvmaraton, som mange har tilmeldt sig til. 

 
Anette takkes for en engageret indsats i Bestyrelsen. Bestyrelsen er glade for, at hun fortsætter det 
værdifulde arbejde i løbeudvalget. 
 


